
Referat generalforsamling VTPK 2022

Dagsorden

1. Valg af dirigent
Bo Skovgård blev valgt

2. Bestyrelsens beretning for 2022
Se Bilag

3. Fremlæggelse af revideret regnskab for 2022 samt budget 2023
Regnskab og budget blev vedtaget

4. Fastsættelse af kontingent
Uændret kontingent

5. Indkomne forslag
Ingen modtaget

6. Valg af bestyrelse
På valg er Knud Møller Jensen, Mumtaz Alam og Francis Craik
Alle modtager genvalg
Alle blev genvalgt og der blev valgt en suppleant Jens Mølhøj Olrik

7. Valg af revisorer
Eva Wedege og Ann Hamstrup 
Begge revisorer blev genvalgt

8. Valg af delegerede til hovedforsamlingen
Francis Craik

9. Eventuelt
Spørgsmålet om adgangen til tennishuset med en brik blev rejst.
Brik systemet er nu overtaget af kommunen og kører på deres system, og der
er ikke ubegrænset antal brikker til rådighed, så der kan ikke udleveres til 
alle medlemmer.
Bestyrelsen har derfor skønnet at der i første omgang udleveres brikker til de
medlemmer, der har fast booket baner i sommerperioden.
I løbet af sommeren vil der være mange dage, hvor tennishuset er åben 
grundet træning og andre medlemmers spil.
Vi har sidste år oplevet tyverier og hærværk i tennishuset og derfor er det 
nødvendigt med et åbne/lukke system.
Når man modtager en brik har man samtidig også et ansvar for at døren 
lukkes, når man forlader huset og således kræver det at åbneren, hvis der 
kommer flere til i huset, sikrer at døren låses når vedkommende går eller 
beder om en af de tilbageblivende med sin brik åbner igen, således at vi har 
en ny ansvarlig.



Ovennævnte punkt kan for nogen være lidt ubehageligt, men det er 
nødvendigt.
VTPK har ansvaret for tennishuset og det er frivillige, der holder huset i 
orden, men dette glemmes lidt, når der tales om at der skal være åbent, da 
det er få medlemmer end de faste, der tidligere er blevet set deltage i dette 
arbejde.

Et andet forslag var angående bolde, idet man i andre klubber betaler til en 
fælles kasse, hvor der så indkøbes bolde til brug for medlemmerne i løbet af 
sæsonen.
Bestyrelsen vil diskutere dette forslag ved næste bestyrelsesmøde.

Kasserer John Torres har ønsket at fratræde jobbet som kasserer i VTPK ved 
næste års generalforsamling, så skulle der være et medlem, der brænder for 
denne opgave, så venligst kontakt mig.

Tak til dirigenten og de øvrige bestyrelsesmedlemmer og trænere for året 
2022.


